
Skolebestyrelsesmøde Fårvang skole 

Den 5. november 2020 Kl. 18.30 

– 21.00  

Ordstyrer: Michael  

Fraværende:  

Afbud:  

Referat: Louise 

 

Pkt. 0: Præsentation af alle og et let 

traktement.  

 

Pkt. 1 Punkter til evt.  

 

 

Ad.1 

• 5. kl. lejrskole 

• SB - julefrokost 

• Goalstation 

• Mailsystem 

 

Pkt. 2: Gennemgang af 

forretningsordenen 

 

Ad.2 

• Gennemgang og rettelse i  

o pkt. 6.2 Udvalgene bearbejder rettes til 

udvalgene arbejder godkendelse af 

forretningsorden 

o pkt. 6.2.1 og 6.2.2 Der skal stå, hvilket år 

man er valgt ind i udvalget. 

 

• Forretningsorden godkendt 

• Økonomiudvalg: Søren og Michael (valgt 2020) 

• Teknikudvalg: Christian og Morten (valgt 2020) 

 

 

Pkt.3: Arbejde med folder om 

samarbejde mellem skole og hjem. 

 

Fra sidste møde: 

Der er et udvalg som reviderer 

folderen: Michael, Thomas, Lene, 

Louise. Kommer med den til næste 

møde. Den skal herefter godkendes 

af bestyrelsen og efterfølgende 

opsættes og trykkes. 

Drøftelse af oprettelse af 

forældreråd i alle klasser. Hvordan 

gør vi det mere attraktivt? Kan det 

beskrives hvad det er man går ind 

til, når man melder sig? 

Godt at få lavet nogle traditioner i 

klasserne, så skal man ikke opfinde 

noget nyt hvert år. 

At få skrevet i folderen, hvad 

forældrerådet f.eks. kan lave 

(fælles-arrangementer, klassekasse, 

juletraditioner, planlægning af blå 

mandag…..) 

 

Ad.3 

 

• Det besluttes, at der skal laves en brochure, hvor 

SB, elever, medarbejdere og ledelse i samarbejde 

laver en skole-hjem-folder i forhold til 

forventningsafstemninger og principper. 

• Ønske om afsnit om skolens opbygning og 

forventninger til/fra de forskellige afdelinger. 

• Der arbejdes videre med brochuren. 

 

 



I 6.klasse skal der også stå hvilke 

forventninger, som vi har til elever 

som går i overbygningen på Fårvang 

skole. 

 

Pkt. 4: Trafik – noget nyt? 

 

Fra sidste møde: 

Skolebestyrelsen vil gerne have 

flyttet gå- og cykelstien ude på 

vejen. 

De har ny kontakt til kommunen.  

Der er lavet fine skitser i forhold til 

fældning m.m. Gerne 

fodgængerovergang og blå 

markeringer. 

 

Ad.4 

 

• Der skal aftales et møde med Mads Frandsen i 

forhold til (trafikudvalget kontakter ham): 

o Tilkørselsforhold til skolen (vejen til 

børnehaven).  

o Gå- og cykelsti 

o Problematik i, at det er vanskeligt for eleverne 

at skelne mellem bump foran skolen og 

fodgængerovergang i byen. 

• Forslag om, at der skal laves gå- og cyklistprøve, 

hvor lokale forhold indregnes. 

• Anna Marie går med i trafikudvalget. 

• Ledelsen opfordrer forældrene til at være 

opmærksomme i trafikken og guide deres børn. 

 

 

Pkt. 5: Orientering fra 

• Formanden  

• personalet  

• Ledelsen  

• Elevrådet 

 

Ad.5 

Formanden 

• SB - Virtuelt landsmøde den 21. november 2020 

• Henvendelse vedr. omklædningsrum i kælderen – 

der ligger en ansøgning om renovering. 

• Gadens gourmet vil gerne ind på skolen som 

alternativ til skolemad.dk – opfordring til at gå ind på 

www.gadensgourmet.dk i forhold til udvalget. 

Kantinepunkt sættes på et senere SB-møde 

• Online-møde Dialogmøde: 

o Vores folkeskole de næste 5-7 år.  

o Alle skal med projektet i kommunen 

o Undersøges om kommunen kan indkøbe en 

bu 

o Skolestyrelse.silkeborg.dk/dialogforumskole 

• Skolefoto 

o Billederne har været gode i år. 

 

Personale 

• Der har været FabLab uge på 8. årgang, 7. årgang 

har det i næste uge (ToolCamp). 

• Idrætsdagen – vi er ved at finde ud af et 

coronavenligt arrangement/alternativ 

• 2.december juleklippedag 0.-6. klasse 

 

Ledelsen 

• Der har været nogen, der har sprængt en 

skraldespand i luften – det er anmeldt til politiet. Der 

er ikke grund til at tro, at det er vores elever. Det 

undersøges, om der kan sættes overvågning op. 

• Der har været personalearrangement Viljen til at ville 

 

http://www.gadensgourmet.dk/


Elevrådet 

• Der er mange elever, der ikke kører med mundbind.  

• Nogle elever skifter bus for hyggens skyld (Sorring) 

– måske skal det være muligt at købe i bussen, hvis 

man har glemt det. 

 

 

Pkt. 6 Evt.  

 
Ad.6 

• 5. klasses lejrskole har været aflyst – kan den evt. 

komme senere? Det vil vi gerne, men vi må afvente i 

fht corona. 

• Goalstation – der er nogle børn, der hænger i 

’banderne’ – ledelsen tager det med videre til 

personalet 

• Mailsystem – alle sender deres mailadresse til Louise 

på ldm@silkeborg.dk – herefter oprette Louise 

mailliste udenom AULA 

• Tirsdag 8/12 kl. 18 – SB- møde hos Michael – elever 

må ikke deltage. Afbud senest den 1. december. 

 

Pkt. 7 

Godkendelse af referat  

 

Ad.7 

• Godkendt 

 

 

Næste møde tirsdag d.8/12 2020  

                                     

 

mailto:ldm@silkeborg.dk

